
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

Til stede:  

Jardar Lie 

Tor Arne Jerstad 

Ole Kristian Skomedal 

Knut Anders Eldhuset 

Aina Berntsen 

 

Forfall: 

Malene Opheim 

 

                                                                                                                                  

Hortemo - 17.03.16 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 16.03.2016 
    

Nr. Sak Ansvar Frist 

01/16 Konstituering av nytt styre Ole Kr.  

Vedtak:  

Leder informerte om årsmøtets vedtak og at det mangler noen navn i noen komiteer, etc. Dette er noe styret må 

arbeide med for å få på plass snarest. Styret hadde ingen innvendinger og nytt styre er herved konstituert.  

02/16 «unntatt fra offentligheten» Ole Kr.  

Vedtak: 

«unntatt fra offentligheten» 

03/16 Innbydelse til deltagelse fra lag/foreninger i folketoget 17. mai Malene  

Vedtak: 

Styret er positive til dette tiltaket fra kulturkonsulenten og vil inviterer lagene til å delta på arrangementet. 

Det besluttes at driftskoordinator tar over saken og at det blir sendt ut invitasjon til de ulike lagene 

04/16 Søknad om midler fra NIF Flyktningefond Ole Kr.  

Vedtak: 

Det er på vegne av Greipstad IL(Line Nyborg) søkt om midler gjennom NIF sitt flyktingfond. Ved tildeling 

vil det være ett samarbeid mellom håndball og fotball om eventuell bruk av disse midler. Beløpet er max. 

Kr. 25 000 og må benyttes til dette formål som innkjøp av utstyr, etc. Om ikke midlene benyttes til dette må 

de tilbakeføres.   

05/16 Ultras1916-Greipstad Kick-Off party Malene  

Vedtak: 

Styret forholder seg til reglene for utleie av klubbhuset som er vedtatt tidligere/gjeldende. Driftskoordinator 

tar kontakt med Ultras1916 for avklaring av eventuelle utleie innenfor disse rammene. 

06/16 Registrering av medlemmer elektronisk jfr. medlemsregistrering  Aina/Knut Anders  

Vedtak: 

Fotballgruppen må som andre registrere alle sine medlemmer i www.minidrett.no  

Det vil bli levert ut en bruksanvisning for denne registreringen, slik at alle medlemmene kan utføre dette.  

Styret vurderer også om en må bistå enkelte med dette arbeidet.   
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07/16 Kontingent og spillerliste korrektur og oppfølgning før sesong 2016  Aina/Jardar  

Vedtak: 

Spillerliste fra alle trenere skal fylles ut og sendes sportslig koordinator. Denne vil benyttes til 

kontigentfaktura og til draktbestilling. 

08/16 Tilsvar for "Deltageravgift for gutte- cupen"  Ole Kr.  

Vedtak: 

Styret vedtar at en skal dekke denne avgiften.  

Styret vil senere gjennomgå og videreformidle klare regler for påmelding til turneringer for lagene. 

09/16 Orientering søknad om dispensasjon etter kulturminneloven § 8.4 Knut Anders  

Nestleder orienterte om møtet som ble holdt 15. mars med kommunen, riksantikvaren, fotballgruppa og 

varaordfører og orienterte om det videre arbeidet i forhold til dette. 

Vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning. 

10/16 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett og intervall) Ole Kr.  

Vedtak: 

Styremøtene legges til partallsuker og vil vanligvis være 1 gang pr måned.  

De to neste styremøter blir mandag 4. april 2016 og mandag 18. april 2016. 

11/16 Egenandel LKB og Nørhalne Cup 2016 Ole Kr./Tor Arne  

Vedtak: 

Leder og kasserer undersøker kostnadene ved disse fellesturer.  

Klubben dekker en del av kostnadene knyttet til disse 2 turneringene, resterende vil da fordeles som 

egenandel pr spiller. 

12/16 Keeperskolen Aina  

Vedtak: 

Styret synes dette er ett veldig godt tiltak og vil som tidligere dekke påmeldingsavgiften for keeper. Styret 

ser at det bør selekteres noe, slik at motiverte keepere deltar. Trenere melder derfor inn aktuelle kandidater 

til sportslig koordinator. 

13/16 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr.  

Vedtak: 

Som styremedlem i GIL Fotball vil styrets medlemmer nødvendigvis tidvis få innsikt i ulike saker, også av 

mer personlig karakter. Dette sammen med at en ønsker å kunne drøfte saker internt i styret, uten at dette 

nødvendigvis skal refereres i offentligheten. Det vil derfor bli utarbeidet en erklæring som signeres av 

styremedlemmer, slik at taushetsplikten kan overholdes.  

14/16 «unntatt fra offentligheten» Ole Kr./Knut   

Vedtak: 

                                            «unntatt fra offentligheten» 

 

 

 

 


